
Geacht College,

Vragen artikel 44

RijswijkBuiten mag zich verheugen dat het steeds meer vorm krijgt. De Tuinen van Sion zijn 
bijna klaar en ook Parkrijk wordt steeds meer mooier terwijl er zich veel kopers aandienen 
voor de woningen die nog worden gerealiseerd.

Echter.....de nieuwe bewoners kunnen niet op een veilige manier vanuit Rijswijk naar de 
Boogaard of Delft wandelen. 
Indien men dat wel doet, gebeurt dat met gevaar voor eigen leven omdat men over over het 
FIETSPAD (parallel aan de Prinses Beatrixlaan) moet lopen, vaak met kinderwagens terwijl 
(electrische)fietsers en brommers van twee kanten komen aanscheuren. Snelheden van dik 
boven de 50 kilometers per uur door brommers zijn geen uitzonderingen over deze 
doorgaande weg.

Beter voor Rijswijk heeft de volgende vragen:

Zijn er plannen om een deugdelijk voetgangerspad te realiseren en wanneer deze wordt deze 
gerealiseerd?

Zo nee, is het college bereid hiervoor plannen uit te werken en deze met voortvarendheid uit 
te voeren?

Met vriendelijke groet,

Arno van den Berg
Fractielid Beter voor Rijswijk

Marc Beij
Fractieassistent Beter voor Rijswijk 


